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MAP v ORP Lysá 

CZ.02.3.68/0.0/0.0/20_082/0019957 
                                                      

3. jednání Řídicího výboru 

 

 

Datum: 16. 01. 2023 od 15:00 hodin 

Místo: kancelář Dolního Pojizeří, Československé armády 29, Lysá nad Labem (2.patro) 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Program:  

1. Úvodní slovo, přivítání  
2. Potvrzení hlasování per rollam 
3. Shrnutí posledního půl roku činnosti 
4. Plány do budoucna 
5. Schvalování důležitých dokumentů – Akční plán a Plán evaluací 
6. Dotazy, diskuse a ukončení 

 

1) Zahájení 

Jednání zahájila manažerka projektu Zuzana Kodrlová Zelenková, která přivítal přítomné a 
konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina současných členů řídicího výboru MAP. Řídící výbor 
MAP je tak usnášení schopný. Všechny připravené materiály, o kterých bude Řídící výbor MAP jednat 
byly zaslány všem členům spolu s pozvánkou. 

 

Po zahájení poděkovala všem přítomným za účast a představila novou kolegyni Kristýnu Hlavatou, 
která má na starosti koordinaci plánování a facilitace. 

 

Po tomto úvodním slově vystoupil člen řídicího výboru Ing Miloš Dvořák s dotazem, zda se jednání 
může účastnit bývalý starosta Lysé nad Labe ing. Karel Otava, kterého přivedl jako hosta. Jednání 
Řídicího výboru MAP v ORP Lysá je veřejné, přijít může kdokoli, ale přesto ŘV hlasoval o tom, zda se 
pan Otava může účastnit. 

 

Usnesení 1/1: Řídící výbor MAP schvaluje účast Ing. Karla Otavy 

PRO: 10 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 
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Dále Řídicí výbor hlasoval o programu jednání. 
 

Usnesení 1/2: Řídící výbor MAP schvaluje program jednání. 

PRO: 10 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

2) Potvrzení hlasování per rollam 

Zuzana Kodrlová Zelenková spolu s Kristýnou Hlavatou seznámili přítomné s výsledky hlasování per 
rollam. 

Usnesení: 

Řídicí výbor MAP v ORP Lysá nad Labem schvaluje aktualizaci Strategického rámce MAP v ORP Lysá 
nad Labem ke dni 15. 12. 2022. 

PRO: 8        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 2 

 

3) Shrnutí posledního půl roku činnosti 

Zuzana Kodrlová Zelenková začala představovat uplynulé akce, které vzešli z jednotlivých pracovních 
skupin. Jako například ukázku robotiky, která se konala na ZŠ TGM v Milovicích pro Pracovní skupinu 
pro matematickou gramotnost, přednášku dětského psychologa Václava Mertina pro skupinu pro 
rovné příležitosti, či setkání s Klárou Smolíkovou, která Pracovní skupina pro čtenářskou gramotnost 
vysvětlila jak na pracovní listy. Kristýna Hlavatá popsala sbírky, jež se konaly před Vánoci. K oběma 
dala podnět PS pro rovné příležitosti. V jedné „Děti posílají radost dál“ se vybíralo oblečení, školní a 
hygienické potřeba pro Domov Mladá a Domov pod Lípou Lipník. Domovy mají totiž velmi malý 
finanční budget pro klienty na tyto záležitosti – cca tři tisíce korun. Akce se velmi vydařila, MAP v ORP 
Lysá nad Labem domovům zprostředkoval cca 7-8 dodávek materiálu. Druhá sbírka Strom splněných 
přání pak měla za cíl sebrat pro zmíněné domovy takové dárky, které si jejich klienti přejí tak, aby pod 
stromečkem našli to co opravdu chtějí. I ta se vydařila. 

 

MAP v ORP Lysá nad Labem v současné době především plánuje aktivity do návazného projektu. To 
probíhá v rámci pracovních skupiny a také prostřednictvím ředitelek a ředitelů mateřských i základních 
škol, jež se v ORP nacházejí. 

 

4) Představení plánovaných akcí v ORP Lysá 

V současné době nemůže MAP v ORP Lysá plánovat žádné akce. Mohou se však plánovat různé besedy 
v rámci pracovních skupin. To se také děje. Z pracovních skupin vyplývá následující: Jejich účastnice a 
účastníci vymýšlí venkovní hru pro děti a jejich rodiče. Bude se jednat o 5-7 zastavení v každém z našich 
měst (Lysá nad Labem, Milovice, Benátky nad Jizerou. Na každém z nich bude na turistu čekat úkol, 
který má být odstupňován podle věku dítěte do tří kategorií. Jakmile účastník projde všechny 
stanoviště, vyjde mu tajenka. Pracovní skupiny se shodly, že by v tajence mělo vyjít zvíře typické pro 
dané město – dostihový kůň (Lysá), pratur (Milovice), zubr (Benátky) 

Další, co pracovní skupiny chtějí: Listování s Lukášem Hejlíkem (březen/duben), Výjezd do IQLandie na 
výstavu MatematiKum (23.3.), natáčení videí o knižních novinkách (v přípravě je čtvrté), výjezd do 
knihovny Půda. 
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Jeden z účastníku Řídicího výboru profesor Antonín Jančařík poznamenal, že by bylo fajn dělat videa o 
knižních novinkách také pro pedagogy. Jedná se o knižní novinky o různých předmětech a o učebnice 
(například Jančaříková a kol. – Didaktické zásady vzdělávání). Dále dal tip na výjezd – plánováno do 
návazného projektu – výstava o matematice na Technické univerzitě v Dráždanech – účastníci dostávají 
překladové zařízení). S názorem profesova Jančaříka souhlasila také další členka ŘV ředitelka ZŠ TGM 
Milovice Lada Flachsová. 

 
5) Představení dosavadní činnosti MAP v ORP Lysá nad Labem 

Řídicí výbor MAP dále hlasoval o důležitých dokumentech, kterými byly Akční plán pro rok 2023 a 
Plán evaluací. 

Usnesení 2/1: Řídící výbor MAP schvaluje akční plán 

PRO: 10 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

Profesor Antonín Jančařík měl připomínka k Akčnímu plánu, respektive k jednomu jeho bodu a 
Setkání k aktualizaci RVP ZV. Podle jeho názoru a názoru paní Flachsové o takové setkání není zájem. 
Ovšem pokud by někdo takové setkání udělal přímo v ORP a zaměřené přímo na naše školy, oba by 
ho chápali jako užitečné. 

 

Usnesení 2/2: Řídící výbor MAP schvaluje program jednání. 

PRO: 10 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

 

 

7. Dotazy, diskuse a ukončení 
 

Členka ŘV a ředitelka ZŠ TGM Milovice Lada Flachsová vyslovila prosbu, aby MAP dával vědět v případě 
kdy vyjde nová dotační výzva pro školy. Pan ředitel Dolního Pojizeří z.ú. Mgr Jindřich Hlavatý paní 
Flachsové vysvětlil, že je takové věc zpracovávána a vzájemně se dohodli na dalším postupu v této věci. 

 
V rámci diskuse nebyly již dále nebyly žádné připomínky ani dotazy. Jindřich Hlavatý proto poděkoval 
všem přítomným za účast a jednání řídicího výboru poté ukončil. 

 

Zapsala: Zuzana Kodrlová Zelenková 

 

 

 Mgr. Ludmila Šimková 

 Předsedkyně ŘV MAP v ORP Lysá 

  


